
'r'REZy!i-"
fvllASi,J, \iilrl.-.,:,,,.

Zizt:: ,, 7.t.,r'r r t t

B7-Uililr \,VLOCLl,,..,

GM.0003. 66.2018

UID: 368321

Woclawek, 25 lipca 2018 r.

Pan

Jaroslaw Hupalo

Radny Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadajqc na interpelacjg migdzysesyjnqw pzedmiocie usuniqcia dzewa zlokalizowanego
na lerenie Cmentaza Komunalnego we Woclawku, w kwateze nr poza obrgbem
pola grobowego upzejmie wyja6niam, 2e ka2de usunigcie dzewa powinno
by6 popzedzone wnikliwq analizq i zebraniem niezbitych dowod6w 6wiadczqcych o konieczno6ci
wyeliminowania dzewa z pzestzeni publicznej. Inne rozwiqzanie przeczyloby zasadzie racjonalnego
i zrownowa2onego gospodarowania zasobami pzyrodniczymi oraz szeroko poiQtej ochronie pzyrooy.
wycinanie dzew nastqpuje zatem wyl4cznie w sytuacji, gdy wymagajq tego wzglqdy bezpieczeristwa
lub sanitame.

W oparciu o pzeprowadzone oglgdziny stwierdza sig, 2e pzedmiotowe dzewo, gatunek klon
zrycz4ny, o obwodzie pnia 155 cm, nie stanowi realnego i bezpo6redniego zagro2enia
dla bezpieczeristwa os6b i mienia. z pzyrodniczego punktu widzenia, wskazane dzewo jest zdrowe
i nie nosi cech tzw. wysokiego ryzyka. cechy obrazujqce stan fitosanitarny ww. dzewa dajq podstawy,
aby pzypozqdkowa6 je do kategorii niskiego ryzyka, a dzewa takie nie kwalifikuiqsiq do usunigcia

Otzvmuia do wiadomo6ci:

@ Biuro Rady Miasta

2. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr
(0PrK.0003.265.2018)
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